

LEA MARIA FRIES



BIOGRAPHIE

# BIOGRAPHY

**Lea Maria Fries** is an established artist, whose musical career bears witness to a wealth of experience and deep sensitivity. She has collaborated with numerous ensembles, including **Vsitor, For A Word** and the captivating **Et.nu**. With creative audacity, she also led her own quartet, **22° Halo**, making her mark on the music scene.

Today, she confidently steps to the forefront with her new album, **Cleo**. This more personal project reflects her sincerity and honesty about the world around her, embodying an artistic drive that transcends individual boundaries to take on a universal significance. **Cleo** is a contemporary work, both relevant and daring.

The eleven compositions and one cover version on this opus have been skilfully arranged by **Julien Herné** and performed by some of the most talented musicians on the French jazz scene. Like **Lea Maria Fries** herself, **Cleo** is strong, sensitive, powerful, fresh and full of surprises, captivating the listener with every note.

# BIOGRAPHIE

**Lea Maria Fries** est une artiste confirmée, dont le parcours musical témoigne d'une riche expérience et d'une profonde sensibilité. Elle a eu l'opportunité de collaborer avec de nombreux ensembles, tels que **Vsitor**, **For A Word**, et le captivant **Et.nu**. Avec une audace créative, elle a également dirigé son propre quartette, **22° Halo**, affirmant ainsi son empreinte sur la scène musicale.

Aujourd'hui, elle s'avance avec assurance au-devant de la scène avec son nouvel album, **Cleo**. Ce projet, empreint d'une dimension plus personnelle, reflète une sincérité et une honnêteté vis-à-vis du monde qui l'entoure, incarnant une volonté artistique qui transcende les frontières individuelles pour revêtir une signification universelle. **Cleo** est une œuvre contemporaine, à la fois pertinente et audacieuse.

Les onze compositions et la reprise qui composent cet opus ont été savamment arrangées par **Julien Herné** et interprétées par certains des musiciens les plus talentueux de la scène jazz française. À l'image de **Lea Maria Fries** elle-même, **Cleo** se révèle être une œuvre forte, sensible, puissante, fraîche et pleine de surprises, captivant l'auditeur à chaque note.